D  I  E     D  I  P  H  T  H  O  N  G  E

au
=
(άου)

►Auge = άουγκε
,   Haus = χάους   ,   Baum = μπάουμ   ,   blau = μπλάου  ,   aus = άουσ ◄

eu
=
(όι)

►Deutsch = ντόιτς   ,   heute = χόιτε   ,   Eule = όιλε   ,   neu = νόι   ,   Leute = λόιτε◄

ei
=
(άι)

►meine = μάινε   ,    nein = νάιν   ,   eine = άινε   ,    keine = κάινε   ,   Zeit = τσάιτ◄

ie
=
(ιι)

►Brief = μπριιφ   ,   sie = ζιι   ,   wie = βιι   ,   die = ντιι   ,   lieben = λίιμπεν   ,   nie = νιι◄

äu
=
(όι)

►Bäume = μπόιμε   ,   Häuser = χόιζερ   ,   Fräulein = φρόιλαϊν   ,   Mäuse = μόιζε◄









D  I  E    U  M  L  A  U  T  (")

Umlaut δέχονται μόνο τα φωνήεντα a, o, u και προφέρονται ως εξής:

Ä
ä
=
(ε)
►Mädchen = μέντχεν   ,   Käse = κέζε   ,   März = μέρτς   ,   fährt = φερτ   ,   Lärm = λερμ◄

Ö
ö
= 
(œ)
►hören = χœρεν   ,   mögen = μœγκεν   ,   schön = σœν   ,   Löwe = λœβε   ,   lösen = λœζεν◄

Ű
ü
=
(ue)
►Tür = τueρ   ,   für = φueρ   ,   Schüler = σueλερ   ,   grün = γκρueν   ,   lügen = λueγκεν◄
Β Α Σ Ι Κ Ο Ι    Κ Α Ν Ο Ν Ε Σ    Π Ρ Ο Φ Ο Ρ Α Σ    

1.
-ig
=
στο τέλος της λέξης προφέρεται  (ιχ)
►wichtig = βίχτιχ   ,   richtig = ρίχτιχ   ,   dreiβig = ντράισιχ◄


2.
  s
=
κανονικά προφέρεται (σ) ►das = ντασ   ,   was = βας◄, όταν όμως βρίσκεται πριν από φωνήεν 




προφέρεται (ζ) ►so = ζο   ,   sehen = ζέεν   ,   sie = ζιι◄ και όταν βρίσκεται πριν από τα σύμφωνα 

p και 
t προφέρεται όπως το sch δηλ. σ παχύ ►Sport = σπορτ    ,   Stunde = στουντε◄
3.
 ch
=
προφέρεται (χ) ►Buch = μπουχ   ,   ich = ιχ   ,   doch = ντοχ   ,   machen = μάχεν◄

4.
sch
=
προφέρεται (σ παχύ), όπως το sh στα Αγγλικά ►Schule = σούλε   ,   schlecht = σλεχτ◄

5.
tsch
=
προφέρεται (τσ παχύ) ►Deutsch = ντόιτς   ,   Deutschland = ντόιτσλαντ◄

6.
β
=
ονομάζεται εσ-τσετ και αντιστοιχεί σε –ss-. Το χρησιμοποιούμε όταν γράφουμε μικρά γράμματα, όταν 




γράφουμε κεφαλαία, το αντικαθιστούμε με SS ►groβ(GROSS) = γκροσ   ,   weiβ(WEISS) = βάισ◄

7.
ck
=
προφέρεται (κ) ►Zucker = τσούκερ   ,   dick = ντικ   ,   Ecke = έκε◄

8.
h
=
όταν είναι στην αρχή της λέξης προφέρεται (χ) πολύ ελαφρύ ►Haus = χάους , Herr = χερ◄, ενώ όταν 




είναι στη μέση ή στο τέλος της λέξης δεν προφέρεται καθόλου ►sehen = ζέεν , gehen = γκέεν◄
